
 

Записник 
са 3. сједнице Привредног савјета 

 
3. сједница Привредног савјета одржана је дана 10.05.2022. године у сали за састанке 

у згради Општине са почетком у 17:00 часова. 
 

Присутни чланови Привредног савјета: 

1. Стево Себастијановић, члан; 

2. Градимир Вукман, члан; 

3. Борјан Нинић, члан; 

4. Бојан Вујић; члан; 

5. Вид Ракић, члан; 

6. Горан Дуроња, члан; 

7. Дарио Пајић, члан; 

8. Дејан Симиџија, члан;  

9. Лука Шљивић, члан; 
 

Одсутни чланови Привредног савјета: 

1. Тања Трифковић, члан; 

2. Јосип Јерковић, члан; 

3. Зијад Хавић, члан; 

4. Милан Трифуновић, члан; 

5. Мика Зечевић, члан; 

6. Драган Асентић, члан; 

7. Светозар Миличић, члан; 

8. Милан Дуроња, члан; 

9. Бранко Џабић, члан; 

10. Ђорђе Максимовић, члан; 

11. Миливоје Ђурђевић, члан; 

12. Александар Продановић, члан; 

 

Присутни из општинске управе: 

1) Зоран Видић, начелник општине; 

2) Војислав Милосављевић, начелник Одјељења за просторно уређење, стамбено комуналне 

послове и екологију; 

3) Боро Грабовац, шеф Одсјека за локални развој, 

4) Никола Бачић, начелник Одјељења за привреду и друштвене дјелатности; 

5) Војислава Пантић, Одјељење за привреду и друштвене дјелатности, записничар.  
 

Констатовано је, да је на 3. Сједници присутно 9 чланова, а одсутно 12 чланова. 

 

Сједницу је отворио предсједник Привредног савјета, поздравио присутне уз 

констатацију, да због веће паузе од прошле сједнице, сада имамо опсежнији број тачака 

дневног реда и предложио следећи: 

Дневни ред: 

1. Усвајање Записника са 2. сједнице привредног савјета општине Брод, 

2. План капиталних улагања за 2022. годину, 

3. Просторно планска документација/просторни план, урбанистички планови, 

4. Пољопривреда/стимулативне мјере, статистичка кретања производње, 

5. Екологија/питања разврставања отпада, дивље депоније, 

6. Занатско/стимулативне мјере, статистика, 

7. АНАЛИЗА – Анкета привредника, 

8. Разно. 



АД 1. Усвајање Записника са 2. сједнице привредног савјета општине Брод. 

 

Предсједник савјета предлаже присутним члановима да се изјасне о првој тачки 

дневног реда, односно, ако неко има примједбу на записник претходне сједнице.  

 

Прва тачка дневног реда под називом, 

1. Усвајање Записника са 2. сједнице привредног савјета општине Брод је      

усвојена  једногласно,  

      

            

Након усвајања претходног записника, Предсједник предлаже другу тачку дневног 

реда која је прилично обимног материјала те се обраћа члановима савјета да се јаве за 

дискусију. 

 

АД 2. План капиталних улагања за 2022. годину. 
  

Након постављених питања и коментара од стране чланова савјета, Начелник 

општине, господин Видић се обратио присутнима са објашњењем да Република Српска 

није донијела Стратегију о развоју још увјек, прошле године су продужили за једну годину 

и ове ће године продужити док се не донесе Стратегија о развоју на нивоу Републике 

Српске.  

 

Након дуже дискусије и излагања приједлога и мишљења од стране присутних 

чланова савјета и начелника општине, г-дина Видића, Предсједник савјета предлаже да 

се План прихвати уз сугестију, да се већи акценат стави на уређење пословних зона или 

њихових појединих дјелова. Подразумијева се изградња потребне комуналне 

инфраструктуре и привођење земљишта крајњој намјени, а све у циљу привлачења 

потенцијалних инвеститора, те тачку дневног реда дао на гласање. 

 

Друга тачка дневног реда под називом, 

2. План капиталних улагања за 2022. годину је усвојена једногласно,  

 

 

Послије исцрпне дискусије, Предсједник предлаже трећу тачку дневног реда. 

 

АД 3. Просторно планска документација/просторни план, урбанистички планови, 

 

Предсједник је дао ријеч првенствено господину Војиславу Милосављевићу како 

би дао већа објашњења поводом ове тачке. 

 

Војислав, начелник Одјељења за просторно уређење, стамбено комуналне 

послове и екологију је образложио уопштено значење регулационог плана, као једног 

документа који обухвата шири појам и урбанистичког плана, као једног документа гдје се 

детаљније резервише простор, односно, да ли је привредна зона, индустријска зона, 

насеље, или излетиште итд. Регулациони план у нашим условима има смисла да се прави 

тамо гдје земљиште није искоришћено а као примјер наводи насеље Тулек јер је највећим 

дјелом изграђено. Регулациони планови су битни у неизграђеним јавним површинама, 

односно, новим насељем, јер не дозвољавају да се прави ништа што није утврђено планом. 

Регулационим планом је ужа могућност проширивања парцела, па би сваки пут, што није 

не могуће, морали радити измјену плана. Сматра да би у будућности било добро да 

регулациони планови, бар када је у питању привредна зона, буду флексибилнији, уколико 

се појави жеља инвеститора за већу парцелу да се може куповина одобрити скупштинском 

одлуком, како се не би радила класична измјена регулационог плана што захтјева пуно 

више времена. Код урбанистичког плана наводи поједине нелогичности као што је 



жељезничка пруга, која се не користи од давних шездесетих година, а гдје би требала бити 

аутобуска станица. Долазак жељезничке инфраструктуре представља резервисано 

земљиште, гдје се не би могло градити у ширину пруге и не би смјели издати ни једну 

дозволу. Такође, наводи проблем са центром града, гдје се налази тзв. стара робна кућа и 

предвиђен је једносмијеран саобраћај. Предлаже да иде Нацрт у Приједлог и Савјет за 

израду просторног плана ће радити измјену Просторног плана. 

 

За ријеч се јавио господин Градимир Вукман подсјећајући да је прошли савез 

стављао озбиљне примједбе на просторни план, а дато им је објашњење, да тај план само 

предвиђа постојање изласка жељезничке станице. Предлаже да се обрати надлежном 

Министарству за рјешавање проблема 

 

Г-дин Лука Шљивић се јавио за ријеч излагањем проблема са  улицом 

Стадионском, гдје се поједини дијелови неодржавају и биће све већи како вријеме пролази 

ако се неподузму одређене мјере по том питању. 

 

Војислав Милосављевић објашњава да је тај дио испарцелисан, признато је право 

својине онима који су пријавили плац, дио је у власништву општине. 

 

Предсједник је напомену везано за жељезницу, да је упознат да је прешла на 

имовину Републике Српске и да је у процесу да пређе у власништво општине. 

 

Начелник општине додаје, да је на прошлој сједници договарано са Министром 

и чекамо одговор. 

 

Предсједник савјета је дао тачку на гласање. 

 

Трећа тачка дневног реда под називом, 

3. Просторно планска документација/просторни план, урбанистички планови је 

усвојена једногласно, 

 

 

Предсједник савјета предлаже четврту тачку дневног реда. 

 

АД 4. Пољопривреда/стимулативне мјере, статистичка кретања производње, 

 

Никола Бачић, начелник Одјељења за привреду и друштвене дјелатности након 

излагања предметног материјала по овој тачки, замолио је присутне чланове да се укључе 

у дискусију и дају сугестије и своје приједлоге о евентуалним промјенама. 

 

Лука Шљивић сматра да у овом тренутку општина треба подржати пољопривреду 

јер је приоритет колико и инфраструктура и шта општина може помоћи по том питању. 

Предлаже да је значајан мотив према малим произвођачима. Наглашава да је неопходан 

контролни механизам коришћења средстава од подстицаја. о чему се разговарало на 

састанку Савеза Удружења пчелара. 

 

Вид Ракић заступа тезу да се задржи сточарство јер је најважније за државу. 

 

Након разматрања Информације о начинима стимулисања самозапошљавања, 

начелник Видић је на сједници упознао присутне да је у плану формирање кластрера који 

би свим заинтересованим помогао у покретању властитог бизниса. 

 

Предсједник је истакао да би основни приоритет требало бити запошљавање и 

самозапошљавање, односно отварање нових радних мјеста и дао тачку на гласање. 



 

Четврта тачка дневног реда под називом, 

4. Пољопривреда/стимулативне мјере, статистичка кретања производње је усвојена 

једногласно, 

 

 

Предсједник савјета предлаже пету тачку дневног реда. 

 

АД 5. Екологија/питања разврставања отпада, дивље депоније, 

 

Г-дин Дејан Симиџија се јавио за ријеч објашњавајући како се напорним радом и 

стрпљењем временом могу постићи успјешни резултати по питању разврставања отпада и 

дивље депоније наводећи за примјер фирму у којој је запослен. Предлаже да се 

контактирају људи који се баве тим послом, односно откупом разврстаног отпада и дивље 

депоније, гдје се може и зарадити. 

 

Предсједник савјета потврђује да су Чланови савјета дали пуну подршку Плану 

управљања отпадом на подручју бродске општине, такође уз неколико сугестија везаних 

за начин збрињавања опасног отпада. Било би добро одредити мјеста на подручју општине 

гдје би се оваква врста отпада одлагала, а затим организовати и активности на повезивању 

са специјализованим субјектима који на адекватан и безбједан начин  могу збринути тај 

отпад. 

 

Пета тачка дневног реда под називом, 

5. Екологија/питања разврставања отпада, дивље депоније је усвојена једногласно, 

 

 

Предсједник савјета предлаже шесту тачку дневног реда. 

 

АД 6. Занатско/стимулативне мјере, статистика, 

 

Г-дин Никола Бачић наводи могућности запошљавања у привреди и 

предузетничким дјелатностима. 

Потребно стимулисати људе да се више укључе у предузетничке дјелатности и 

пољопривреду.  

 

Начелник општине, саопштава да се разрађује идеја за инкубатор (нпр: стаклар, 

хемијска чистиона, обућар). 

 

Након излагања предметног материјала, предсједник савјета је дао тачку на 

гласање. 

 

Шеста тачка дневног реда под називом, 

6. Занатско/стимулативне мјере, статистика је усвојена једногласно, 

 

 

Предсједник предлаже седму тачку дневног реда. 

 

АД 7. АНАЛИЗА – Анкета привредника, 

 

Боро Грабовац, шеф Одсјека за локални развој, наводи да су анкетиране веће и 

важније фирме.  Није уведено дуално образовање. 

 

Седма тачка дневног реда под називом, 



7. АНАЛИЗА – Анкета привредника је усвојена једногласно, 

 
 Послије предложене пете тачке дневног реда под називом Разно, за коју се нико 

није јавио, Предсједник савјета је закључио 3. сједницу која је завршена у 20:25 часова. 

 

 

Записник сачинила: 

 

Војислава Пантић  

  
 ПРЕДСЈЕДНИК  

     ПРИВРЕДНОГ САВЈЕТА 

 

                                                                                        Стево Себастијановић 

 


